

农村能源科学

云南农村能源作物发展概况与建议

袁媛

(1云南省农科院经济与信息研究所, 昆明 650205; 2云南省农科院经作物研究所, 昆明 650205; 3昆明市盘龙区青云街道办事处, 昆明 650031)

摘要:

本文对云南省几种农村能源作物的分布状况进行了概述, 并分析了云南省发展农村能源作物的优势和不足, 同时对云南省未来如何发展农村能源作物提出了建议和措施。

关键词: 云南省; 农村能源作物; 概况; 优势和不足; 建议

A Summary and Potential Development of Rural Energy Crops in Yunnan Province

(1Agricultural Economics and Information Institute of Yunnan Academy of Agricultural Sciences, Kunming 650205; 2The Industrial Crop Research Institute of Yunnan Academy of Agricultural Sciences, Kunming 650205; 3The Qingyun Subdistrict office of PanLong District of Kunming, Kunming 650031)

Abstract:

In this paper, the release status of several kinds of rural energy crops in Yunnan Province were summarized, and the strengths and weaknesses of rural energy crops in Yunnan Province were analyzed, and the recommendations and measures about how to develop the rural energy crops in the future were proposed.

Keywords: Yunnan Province; rural energy crops; Summary; Strengths and weaknesses; Recommendations

收稿日期 2009-03-31 修回日期 2009-06-10 网络版发布日期 2009-09-05

DOI:

基金项目:

通讯作者: 袁媛

作者简介:

作者Email:

参考文献:

本刊中的类似文章

文章评论

反馈人	<input type="text"/>	邮箱地址	<input type="text"/>
反馈标题	<input type="text"/>	验证码	<input type="text" value="4728"/>
反馈内容	<input type="text"/>		

扩展功能

本文信息

- Supporting info
- PDF(514KB)
- [HTML全文]
- 参考文献[PDF]
- 参考文献

服务与反馈

- 把本文推荐给朋友
- 加入我的书架
- 加入引用管理器
- 引用本文
- Email Alert
- 文章反馈
- 浏览反馈信息

本文关键词相关文章

- 云南省; 农村能源作物; 概况; 优势和不足; 建议

本文作者相关文章

- 袁媛

PubMed

- Article by Yuan,y